



The Well+ “Winter Wonders” Lucky Draw – List of Winners

| Grand Prize: HKD28,000 Wing On Travel Coupon (2 winners) | |
|---|---|
| Name | Mobile Phone Number (first 4 digits) |
| MR CHAN HXXX LXXXX | 9551 |
| MISS CHOW CXXX SXXX | 6484 |

| 2nd Prize: HKD10,000 Wing On Travel Coupon (8 winners) | |
|--|---|
| Name | Mobile Phone Number (first 4 digits) |
| MISS CHAU YX TXXX | 6120 |
| MR LAU CXXXXX WXX EXXX | 9365 |
| MISS LAU SXX WXX | 6014 |
| MISS LEUNG SXX CXX | 9580 |
| MISS MUNG SXX PXX | 9650 |
| MR WONG KXX FXX | 9046 |
| MS WONG YXX LXX | 6332 |
| MISS YUEN PXX YXX FXXX | 6298 |

Remarks:

1. Each winner who receives the redemption letter is required to redeem the prize according to the instructions stated in the redemption letter, otherwise the prize will be deemed to be forfeited.
2. Redemption letter is not replaceable in the event of any loss or damage by the winners. Winners shall notify us if the redemption letter is not received on or before 24 Mar 2023. HSBC assumes no liability and will not offer any compensation in respect of any failure to receive the redemption letter by the winners.
3. The prize is not replaceable in the event of any loss or damage.
4. The prize offered under this Lucky Draw cannot be converted into cash.
5. Use of the prize may be subject to the suppliers’ terms and conditions applicable thereto. HSBC is not responsible for and shall have no liability in respect of the quality of goods and services provided by the suppliers of the prize in this Lucky Draw.
6. HSBC shall not be liable for any damages, losses, claims, costs or proceedings incurred or suffered by the participants as a result of their participation of the Lucky Draw.

Issued by The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited



Well+「冬日狂『賞』」抽獎活動得獎者名單

| 頭獎：港幣 28,000 元永安旅遊禮券 (2 名) | |
|----------------------------|------------------|
| 姓名 | 手提電話號碼 (首 4 位數字) |
| MR CHAN HXXX LXXXX | 9551 |
| MISS CHOW CXXX SXXX | 6484 |

| 二獎：港幣 10,000 元永安旅遊禮券 (8 名) | |
|----------------------------|------------------|
| 姓名 | 手提電話號碼 (首 4 位數字) |
| MISS CHAU YX TXXX | 6120 |
| MR LAU CXXXXX WXX EXXX | 9365 |
| MISS LAU SXX WXX | 6014 |
| MISS LEUNG SXX CXX | 9580 |
| MISS MUNG SXX PXX | 9650 |
| MR WONG KXX FXX | 9046 |
| MS WONG YXX LXX | 6332 |
| MISS YUEN PXX YXX FXXX | 6298 |

註：

1. 每名得獎者需依照獎品換領信上之指示換領獎品，否則將被視作放棄論。
2. 如得獎者遺失或損毀換領信，我們將不會補發。得獎者若未能收換領信，需最遲於 2023 年 3 月 24 日通知我們。我們將不會因得獎者未能收到換領信負責或作出任何賠償。
3. 獎品若有遺失或損壞，本行概不負責。
4. 本抽獎活動的獎品不可兌換現金。
5. 獎品的使用可能受到供應商適用的條款和條件的限制。對於本抽獎活動中的獎品供應商所提供的商品和服務的質量。本行概不負責，也不承擔任何責任。
6. 對於合資格客戶因參與本抽獎活動而產生或遭受的任何損害、損失、索賠、費用或訴訟，本行概不負責。

由香港上海滙豐銀行有限公司刊發